
Referat bestyrelsesmøde – online møde 

Oddense Børneunivers  

den 15. november 2023  

 

Ordstyrer: Kathrine 

Afbud: Rikke, Jesper, Henriette og Lis. Fra elevrådet deltog ingen repræsentanter 

1. Godkendelse af dagsorden: 

Punkterne 8 og 9 udsættes til bestyrelsesmødet i januar 2024. Herefter blev dagsorden 

godkendt. 

 

2. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde: 

Referatet blev godkendt. Lone skriver på referatet at det er godkendt på onlinemødet den 

15. november 2023.  

 

3. Nyt fra elevrådet: 

Elevrådet har modtaget brev om Borgermesterpuljen. Elevrådet går nu i tænkeboks i 

forhold til, hvad der skal søges midler til fra Borgermesterpuljen.  

 

4. Orientering fra børnehaven og SFO: 

Rikke K., som er barselsvikar for Maria, går på barsel. Hun har sidste dag onsdag den 22. 

november 2023. Rikke K. vender ikke tilbage til os, da det er et vikariat hun er ansat i. I 

stedet for har vi ansat vores vikar Mads. Han er ansat til og med den 11. maj 2024. Herefter 

vender Maria tilbage efter endt barsel.  

 

Robin, som er PAU-elev, skal være hos frem til den 19. januar 2024. Herefter vender han 

tilbage til skolen. 

 

Den 1. december 2023 starter Jessika. Hun er pædagogstuderende og skal være hos os til 

udgangen af maj. Herefter skal hun tilbage til seminariet. 

 

Annika, som startede hos os den 7. august 2023, er sygemeldt og det er usikkert om hun 

vender tilbage inden ansættelsen udløber med udgangen af december. Annika 

genansættes ikke.  

 

Vi har takket ja til at deltage i projektet LæseLyst i samarbejde med blandt andet Skive 

bibliotek og tale-hørekonsulenterne i Skive Kommune. Læselyst har til formål at sætte 

større fokus på læsning og give læselyst.  

 

I den kommende tid står den på jul og klippe/klistre dag. 

 

 



5. Orientering fra skolen: 

Universets personale har haft fælles personalemøde på Læringsambassaden. 

Læringsambassaden er en opfinderskole til dyrkelse af teknologi, naturfag, innovation, 

entreprenørskab og iværksætteri.  

 

Birgitte (Birgitte med det lange hår) har i dag den 15. november haft sidste dag. Hun går på 

efterløn. På mandag kommer hun på visit, så vi i personalegruppen kan få sagt ordentligt 

farvel og god vind fremover til hende.  

Der kan forekomme lidt ændringer i skemaerne, da der skal en kvinde og en mand med til 

idræt.  

 

Ulla og Signes ansættelser udløber til udgangen af december 2023. Deres ansættelser 

forlænges, da der er en forventning om at timerne til enkeltintegration igen bliver bevilget.  

 

Der skal være bestyrelsesvalg til foråret 2024. Der kommer mere information om selve 

valget på et senere tidspunkt.  

 

6. Opfølgning på budget: 

Budgettet ser fortsat fornuftig ud. Der er lidt usikkerhed om, hvornår refusionen for 

Pernille O kommer (Pernille O. er på efteruddannelse). Det betyder lidt i forhold til 

størrelsen på overskuddet.  

 

I Skive Kommune er det lukket for at søge om at bruge af tidligere års overskud samt for 

indkøb af unødvendige ting. Det skyldes en bekymring for at overskride Skive Kommunes 

samlede budget for 2024. Hvis der sker en overskridelse, vil det også få betydning for de 

øvrige kommuner i Danmark.  

  

7. Tilsyn Kids rapporten: 

Udskudt til bestyrelsesmødet i januar 2024. 

 

8. Evaluering af forældremøde henholdsvis børnehave og skole: 

I børnehaven et godt forældremøde. Det var ærgerligt, at der blev lidt et tidspres. Stor 

tilslutning både til fællesspisning, foredrag med Anne Elsøe og selve forældremødet i 

børnehaven. 

 

Fungerede rigtig godt med bordkort. Kunne være fint at fastholde bordkort ved forskellige 

arrangementer. Vigtigt at personalet sætter sig sammen med forældrene og ikke står i 

køkkenet.  

 

Kunne det være en ide at bestille f.eks. pizza til alle både små og store til fællesspisning, så 

forældrene ikke presses mere end nødvendig i hverdagen.  

 



I skolen var der lidt uheldige omstændigheder, der gjorde at Læse- og matematikvejleder 

Pia ikke dukkede op til forældremødet.  

 

Anja fortalte om behovet for at støtte op omkring foreningslivet i Oddense, hvis det fortsat 

skal bestå. Det har båret frugt. 

 

Der er et ønske fra forældrene om at forældremødet i 2024 ligger på samme dag. 

 

9. DropMob: 

Udskudt til bestyrelsesmødet i januar 2024. 

 

10. Arbejdsmiljø: 

Den årlige arbejdsmiljødrøftelse, der har været i Lokal-med blev vendt.  

 

11. Punkter til næste bestyrelsesmøde: 

• Tilsyn Kids rapporten 

• DropMob 

• Valg til bestyrelsen 

• Trivselsmåling tilbagemelding (eventuelt først på bestyrelsesmødet den 4. marts 

2024) 

 

12. Eventuelt: 

Intet 

 

 

 

Referent Lone 


